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1. Opening, mededelingen en vaststelling agenda. 
De voorzitter deelt mee dat de heer Brokke (VVD) afwezig is met bericht van verhindering en 
dat RTV-West vanavond opnamen zal maken. De voorzitter vraagt aandacht voor de 
Jongerengemeenteraad en de projectwedstrijd op 3 februari a.s. en de workshop ‘sturen op 
indicatoren’ op 16 oktober a.s. De voorzitter deelt mee dat het CDA en de PvdA hebben 
verzocht om agendapunt 8 (raadsbrief: Voortgangsrapportage kinderopvang) te behandelen 
als bespreekpunt; dat de VVD heeft verzocht agendapunt 10 (Actiepuntenlijst voortvloeiend 
uit de toezeggingen uit commissievergaderingen) te behandelen als bespreekpunt en dat het 
CDA heeft verzocht een agendapunt toe te voegen aan de bespreekpunten, te weten ‘de 
participatietop’ van 1 oktober jl. (als agendapunt 12). 
 
2. Spreekrecht burgers. 
Agendapunt 4, Raadsbrief: Nieuw subsidiebeleid voor de wijkverenigingen: 
De heer W. Rosbenders (namens wijkvereniging Nieuw Duivenvoorde) merkt op dat hij over 
het algemeen positief staat tegenover de beleidsnotitie en de wijze van besluitvorming. Punt 
van kritiek is wel dat pas in 2010 (8 jaar na de fusie) de harmonisatie op dit punt is afgerond. 
Hij dringt erop aan dat de raad in de toekomst extra subsidie in het vooruitzicht stelt als er 
martkconforme huurtarieven worden gehanteerd. 
Agendapunt 5, Raadsbrief: Evaluatie van de aanbesteding hulp bij het huishouden en 
vervolgtraject (Wmo). 
Mevrouw C. Schaap – de Bruijn (namens Platform Gehandicapten en namens de 
Participatieraad) vindt dat Radar een goed en degelijk rapport heeft afgeleverd waarin alle 
partijen hun standpunt hebben kunnen weergeven. Ze pleit ervoor dat de cliënt centraal komt 
te staan en dat de kwaliteit voorop staat. Ze constateert dat de tarieven zullen stijgen maar ze 
hoopt dat de hoogte van de tarieven geen struikelblok gaan worden. Er moeten volgens de 
inspreekster duidelijke afspraken worden gemaakt over de alphahulp omdat deze vorm van 
hulp alleen met instemming van de cliënt kan worden verstrekt. Ze is voorstander van 
huisbezoek i.p.v. telefonisch indiceren. 
Agendapunt 8, Voortgangsrapportage kinderopvang. 
De heer M. Crump pleit voor extra inzet van de gemeente bij de realisatie van buitenschoolse 
opvang (bso). De wachtlijsten zijn nu veel te lang (meer dan twee jaar) en alternatieven zijn 
niet voorhanden. De gemeente heeft belangrijke instrumenten om het probleem aan te 
pakken zoals de bouwvergunningen/bestemmingsplannen (bso als bestemming), de 
huisvesting van scholen en de verhuur van schoollokalen en ook als regisseur jeugdbeleid. 
Hij vraagt de gemeente om te komen met een plan van aanpak voor het oplossen van de 
bso-problematiek. Het ambitienieveau van de gemeente ligt nu veel te laag. 
 



3. Vragenuur. 
De heer Jansen (OPL-V) merkt op dat er al anderhalf jaar een auto staat geparkeerd bij het 
Koningin Julianaplein dat nu ontruimd moet worden voor een straatvoetbaltoernooi. Hij vraagt 
of wethouder Rensen hiervan op de hoogte is en of hij hier iets aan kan doen. Wethouder 
Rensen antwoordt dat er al zo’n 400 aanmeldingen zijn binnengekomen voor het 
straatvoetbaltoernooi. Dat wordt een groot succes. Het parkeerterrein op het Koningin 
Julianaplein zal hiervoor helemaal autovrij worden gemaakt. Hij kijkt ook of deze auto 
verwijderd kan worden. Mevrouw Stemerdink (PvdA) vraagt of de bewoners vooraf worden 
geïnformeerd dat de auto’s worden verwijderd. Wethouder Rensen antwoordt dat hij 
aanneemt dat dat gebeurt. 
 
4. Raadsbrief: Nieuw subsidiebeleid voor de wijkverenigingen (2008/19898). 
In reactie op vragen en opmerking van de heer Tiggelman (CDA), de heer Plekenpol (VVD), 
mevrouw Cornelissens (GL), de heer Tolido (GB) en de heer Brussaard (PvdA) antwoordt 
wethouder Rensen dat hij verbaasd is dat de raadsbrief nu staat geagendeerd. Hij merkt op 
dat de inspraak nu loopt en dat hij na de inspraak met een raadsvoorstel naar de raad komt. 
Het raadsvoorstel kan naar verwachting in november in de commissie MA worden behandeld. 
De raad kan dan een besluit nemen. Gelet op het inspraaktraject wil hij nu nog niet al te diep 
ingaan op de inhoudelijk vragen aangezien de wijkverenigingen nog moeten reageren. Hij 
antwoordt dat de nieuwe subsidieregeling ingaat met ingang van 2010 (de overgangstermijn 
moet 1 jaar zijn omdat een wijziging van de subsidieverstrekking wordt aangekondigd). 
 
De voorzitter concludeert dat de commissie de raadsbrief na bespreking voor kennisgeving 
aanneemt en het betreffende raadsvoorstel afwacht. 
 
5. Raadsbrief: Evaluatie van de aanbesteding hulp bij het huishouden en vervolgtraject 
(Wmo) 2008/20330). 
In reactie op vragen en opmerkingen van mevrouw Stemerdink (PvdA), de heer Schellings 
(D66), mevrouw El Mousati (SP), mevrouw Cornelissens (GL), de heer Paardekooper 
(CDA) en mevrouw Aris-van Neuren (VVD) antwoordt wethouder Rensen dat hij 
voornemens is het aantal categorieën van huishoudelijke ondersteuning (nu zijn er nog drie) 
terug te brengen. Dit onderscheid levert bij cliënten veel vragen op. Hij antwoordt dat het voor 
de cliënt ook beter is als de gemeente een gezicht krijgt door vaker een huisbezoek af te 
leggen. Hij vindt de signaleringsfunctie één van de meerwaardes die hij in de nieuwe 
aanbesteding wil borgen. Hij onderschrijft de inbreng van de inspreekster behalve het punt 
m.b.t. het uitbesteden aan onderaannemers. De gemeente wil dit niet uitsluiten maar hij wil 
wel garanties inbouwen. Hij antwoordt dat vrijwel alle aanbevelingen die genoemd staan in 
het onderzoeksrapport van Radar worden overgenomen. Hij werkt nu aan een visiedocument 
voor de aanbesteding, daarin zal hij nader ingaan op enkele genoemde punten. Hij merkt op 
dat de tarieven zullen stijgen. Er komt een vast aanspreekpunt (één medewerker) voor 
cliënten. De mensen die worden ingezet moeten gediplomeerde krachten zijn. Wassenaar 
doet niet mee aan deze aanbesteding omdat Wassenaar de voorkeur geeft aan een ander 
model van aanbesteden. Wassenaar geeft de voorkeur aan het Zeeuwse model van 
aanbesteden. Mevrouw Schaap-de Bruijn mag een reactie geven naar aanleiding van de 
eerste termijn. Ze is blij met de verschuiving van telefonische indicatie naar huisbezoeken.  
 
De voorzitter concludeert dat de commissie de raadsbrief na bespreking voor kennisgeving 
aanneemt. 
 
Wethouder Rensen 
- zegt toe het visiedocument en het bestek ter informatie toe te sturen naar de raad. 

Daarbij zal duidelijk worden gemaakt welke aanbevelingen worden overgenomen. 
 
8. Raadsbrief: Voortgangsrapportage kinderopvang (2008/19758). 
In reactie op vragen en opmerkingen van de heer Schellings (D66), mevrouw El Mousati 
(SP), mevrouw Cornelissens (GL), de heer Tolido (GB), de heer Jansen (OPL-V), mevrouw 
Aris-van Neuren (VVD) en de heer Brussaard (PvdA) antwoordt wethouder Zwartepoorte 
dat het onderzoek de absolute bodem laat zien en dat de daadwerkelijke behoefte aan 
kinderopvang waarschijnlijk groter is. Ze zoekt samen met scholen naar alternatieven. Ze 
beklemtoont m.b.t. de rol van de gemeente dat de gemeente afhankelijk is van de 



samenwerking met andere partners in het veld. Het gaat om commerciële instellingen 
waardoor de gemeente niet zomaar budget ter beschikking kan stellen om buitenschoolse 
opvang te realiseren. Ze antwoordt dat bij nieuwbouwplannen voor scholen gekeken wordt 
naar de buitenschoolse opvang. Ze antwoordt dat ze met andere partners in het veld praat 
maar niet met individuele ouders. Ze beklemtoont dat de kinderopvang grote prioriteit heeft bij 
het college. Ze wijst op hetgeen wel gerealiseerd is en nog gerealiseerd wordt (ze verwijst 
hierbij naar de discussie tijdens de raadsvergadering op 7 oktober jl.). M.b.t. de vraag over 
het voornemen van B4kids om een kinderdagverblijf te starten bij verzorgingstehuis De 
Mantel antwoordt ze dat de vergunning hiervoor is aangevraagd. Ze merkt op dat Florence 
heeft meegedeeld dat ze voornemens is met de cliëntenraad in overleg te treden om het 
conflict op te lossen. Ze antwoordt dat ze scholen niet kan verplichten om buitenschoolse 
opvang te realiseren. De heer Crump mag een reactie geven naar aanleiding van de eerste 
termijn. Hij vindt dat de wethouder niet ambitieus genoeg is. Hij roept de gemeenteraad en 
het college op om ambitieuzer te zijn en meer te doen om inzicht te krijgen in de 
daadwerkelijke problemen. Hij vraagt de raadsleden om het probleem mee te nemen bij de 
bespreking tijdens de begrotingsbehandeling.  
 
De voorzitter concludeert dat de commissie de raadsbrief na bespreking voor kennisgeving 
aanneemt en dat de commissie zeker op het onderwerp terug zal komen, bijvoorbeeld bij de 
begrotingsbehandeling. Een aantal leden vraagt om een concreter plan van aanpak. De 
commissie onderstreept het belang en de urgentie van de problematiek en vraagt de 
wethouder hiermee rekening te houden. 
 
Wethouder Zwartepoorte 
- zegt toe het onderzoek naar de wachtlijsten in de kinderopvang over 1 a 2 jaar te
  herhalen. 
 
10. Actiepuntenlijst voortvloeiend uit de toezeggingen uit commissievergaderingen 
(2008/22971). 
Mevrouw Aris-van Neuren (VVD) merkt op dat ze de actiepuntenlijst als bespreekpunt wilde 
behandelen vanwege een toezegging van de wethouder m.b.t. de (ontwerp)begroting 2009 
van de GGD Zuid-Holland West. Ze heeft vandaag contact gehad met wethouder Rensen en 
de wethouder heeft haar de gewenste informatie gegeven m.b.t. de lokale actieplannen en de 
managementrapportages van de GGD. Ze is wel benieuwd naar de beantwoording van de 
vragen die het college heeft gesteld aan de GGD. 
 
Wethouder Rensen 
- zegt toe vanaf 2009 standaard (m.b.t. de GGD Zuid-Holland West) de informatie 

m.b.t. de lokale actieplannen en de managementrapportages toe te sturen. 
- zegt toe de beantwoording van de vragen van het college aan de GGD aan de raad 

toe te toesturen voor de begrotingsbehandeling van 4 november a.s. 

 
12. Participatietop (van 1 oktober jl.). 
De heer Paardekooper (CDA) vraagt welke conclusies het college trekt uit de participatietop. 
 
Wethouder Rensen 
- zegt toe voor de begrotingsbehandeling op 4 november a.s. infomatie te verstrekken 

over de uitkomsten van de participatietop. 
 
6. Raadsvoorstel tot instemming met het beschikbaar stellen van middelen ten 
behoeve van de aanleg van een voet- en fietsverbinding tussen de Westvlietweg en de 
Groene Zoom (2007/20978). 
De commissie adviseert de raad te besluiten conform het voorstel (hamerstuk). 
 
7. Raadsbrief: Programma en Overzicht voorzieningen onderwijshuisvesting 
(2008/20008). 
De commissie neemt de raadsbrief zonder bespreking voor kennisgeving aan. 
 



9. Besluitenlijst vergadering commissie Maatschappelijke Activiteiten 15 september 
2008 (2008/22104) 
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
11. Terugkoppeling overleg Stadsgewest Haaglanden. 
Van de terugkoppelingsmogelijkheid wordt geen gebruik gemaakt. 
 
 
Sluiting: 22.40 uur 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de 
commissie Maatschappelijke Activiteiten 
op 24 november 2008. 
 
 
De voorzitter,       De secretaris, 

 


